
     11.9.2016. 

Referat bestyrelsesmøde d. 6. september 2016 

 

1. Godkendelse af referat. 

- Godkendt 

2. Valg af referent. 

- Line 

3. Valg af ordstyre. 

- Bent 

4. Kontakt med yousee, for at få rede på om de skal have betaling for brug af ledningsnet 
m.m. i forbindelse med individuelle aftaler med anden bredbåndsudbyder. 

- Vi har en gruppe, der er i gang med at undersøge vores muligheder nærmere, og de 
vender snart tilbage med nyt. 

5. Salg af fejemaskine. 

- Bestyrelsen er i gang med at sælge maskinen med mest muligt overskud. Kim vil prøve 
at kontakte sælger for at høre om de vil købe den tilbage. 

6. Pullertnøgle. 

- Der findes en nøgle til stolperne (pullerterne) for enden af vores stræder hos Bent nr. 
5.st. Line nr. 55.1.th. og Kim 37. st. I må komme og banke på, hvis I har behov for at få 
adgang. 

7. Møde med Anders fra servicecentret tirsdag den, 4.10.16. kl.19.00 hos Line., om bl.a. 
tilbud vedrørende service af døre og vinduer, fugt i skurene, manglende udbedring af trin 
efter et års gennemgang m.m. 

- Bestyrelsen har nogle forskellige emner, vi vil tage op med Anders, men hvis der er 
nogen beboer, der har emner, som de gerne vil have at bestyrelsen taget op, så skal I 
være meget velkommen til at skrive en mail om det.                                                       
Da vi har besøg af servicecenteret, og det derfor er et lidt anderledes bestyrelsesmøde, 
vil der ikke være åbent for beboer, den første halve time af mødet, som normalt.  



8. Markvandring: Vi følger op på diverse henstillinger vedr. manglende lugning, 
beplantning foran hegn m.m. Det er sidste udkald, herefter overgår sagen til Domea.dk 

- Bestyrelsen har været området igennem, og der er rigtig meget ukrudt i stræderne. 
Beboerne skal huske, at man selv er ansvarlig for at luge ukrudt for enden af skuerne og 
i grus stykkerne ved trapperne. Der ville være rigtig pænt, hvis det blev gjort, så der ikke 
er tidsler og brændenælder, hvor børnene leger. 

Hvis der er nogen, der er i tvivl om, hvad der er ukrudt, og hvad der ikke er, så skal de 
være meget velkommen til at banke på hos Line 55.1.th. for vejledning.    

9. Evt. 

- Der er kommet endeligt tilbud fra Nextstep om vores temadag. Der er desværre begået 
den fejl, at vi har fået oplyst det første tilbud uden moms. Derfor har bestyrelsen 
bevilliget de resterende 5.000 til moms.  

 

Hilsen Bestyrelsen 

-	


